

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

RT FOURM 第八届中国智慧轨道交通大会
暨 2024 “一带一路”轨道交通融合发展高峰论坛
邀请函

**The 8th China Smart Rail Transit Conference of RT FOURM
and the 2024 "Belt and Road" Rail Transit Integration
Development Summit Forum Invitations**

Dear Embassy of the Republic of Türkiye ,

目前，中国是全球最大的轨道交通市场，已建成超大规模的轨道交通网络，拥有世界领先的铁路和轨道交通装备与技术体系。截至 2023 年底，中国铁路营业里程达到 15.9 万公里，其中高铁营业里程达到 4.5 万公里；共有 55 个中国城市开通运营城市轨道交通线路 306 条，运营里程达 10165.7 公里，车站数 5897 座。

At present, China is the world's largest rail transit market, with a super large scale rail transit network and a world leading railway and rail transit equipment and technology system. As of the end of 2023, the operating mileage of China's railways has reached 159000 kilometers, including 45000 kilometers of high-speed railways; A total of 55 Chinese cities have opened and operated 306 urban rail transit lines, with an operating mileage of 10165.7 kilometers and 5897 stations.

为了积极响应中共中央总书记、国家主席习近平提出的“一带一路”倡议，推动中国和周边国家在铁路与轨道交通领域开展深入交流与合作，由陕西轨道交通集团有限公司、西安市轨道交通集团有限公司、RT 轨道交通杂志共同发起主办的 RT FORUM 第八届中国智慧轨道交通大会暨 2024 “一带一路”轨道交通融合发展高峰论坛将于 2024 年 5 月 16 日-18 日在中国西安举行。

In order to actively respond to the "Belt and Road" initiative put forward by General Secretary of the Central Committee of the

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat: 13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

Communist Party of China and President Xi Jinping, and promote deep exchanges and cooperation between China and neighboring countries in the field of railway and rail transit, the 8th China Smart Rail Transit Conference of RT FORUM and the 2024 "Belt and Road" Rail Transit Integration Development Summit Forum, co-sponsored by Shaanxi Rail Transit Group Co., Ltd., Xi'an Rail Transit Group Co., Ltd., and RT Rail Transit Magazine, will be held in Xi'an, China from May 16th to 18th, 2024.

我们将重点邀请中国轨道交通领域权威领导、院士、专家、学者，以及中国周边国家比如巴基斯坦、乌兹别克斯坦、哈萨克斯坦、马来西亚、新加坡、印度尼西亚、泰国、越南、老挝、斯里兰卡、吉尔吉斯、尼泊尔、土耳其等国家政府官员，铁路公司、地铁公司领导以及相关企业代表出席此次论坛。

We will focus on inviting authoritative leaders, academicians, experts, and scholars in the field of rail transit in China, as well as government officials from neighboring countries such as Pakistan, Uzbekistan, Kazakhstan, Malaysia, Singapore, Indonesia, Thailand, Vietnam, Laos, Sri Lanka, Kyrgyzstan, Nepal, Turkey, leaders of railway companies and subway companies, and representatives of related enterprises to attend this forum.

我们始终秉承互惠互利的原则，致力于搭建一个开放、共享的信息交流平台，专注于市场与服务的无缝对接，积极致力于推动中国与全球轨道交通行业“一带一路”倡议的实施与落地，为全球轨道交通科研学者、生产商和运营商，搭建宝贵的学习和交流机会。

We always adhere to the principle of mutual benefit, and are committed to building an open and shared information exchange platform, focusing on seamless market and service integration. We are actively committed to promoting the implementation and landing of the "Belt and

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

Road" initiative in the rail transit industry between China and the world, providing valuable learning and exchange opportunities for global rail transit researchers, manufacturers, and operators.

我们诚挚地邀请中国及全球广大铁路与轨道交通投资、建造、运营、维护、服务等相关领域的企业参与论坛，共同推动全球轨道交通行业的进步与发展。

We sincerely invite enterprises in China and around the world related to railway and rail transit investment, construction, operation, maintenance, services, and other related fields to participate in the forum, and work together to promote the progress and development of the global rail transit industry.

如贵国有对轨道交通感兴趣的企业，我们热忱欢迎您们的参与，也欢迎贵使馆推荐贵国感兴趣的轨道交通企业组团参与，共同挖掘潜在的商业合作机会。与此同时，我们也衷心希望贵使馆能将此论坛传递给贵国相关的企业和机构，并组织他们共同参与我们的论坛。我们坚信，这将为贵国轨道交通相关企业提供一个绝佳的商业合作机会和业务拓展平台。

If there are any enterprises in your country that are interested in rail transit, we warmly welcome your participation. We also welcome your embassy to recommend interested rail transit enterprises in your country to participate in the forum in groups, in order to jointly explore potential business cooperation opportunities. At the same time, we sincerely hope that your embassy can pass on this forum to relevant enterprises and institutions in your country, and organize them to participate in our forum together. We firmly believe that this will provide an excellent business cooperation opportunity and business expansion platform for rail transit-related enterprises in your country.

我们再次诚挚邀请贵国相关企业前来探索合作机会，他们将享有

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

与中国参与者同等级别的待遇。此外，我们还盛情邀请贵国与会领导和嘉宾出席大会开幕式，并列席嘉宾席位。

We once again sincerely invite relevant enterprises from your country to explore cooperation opportunities, and they will enjoy the same level of treatment as Chinese participants. In addition, we also cordially invite distinguished guests and leaders from your country to attend the opening ceremony of the conference and take seats as VIP guests.

这将是一个宝贵的学习机会，贵国相关企业和领导将有机会与全球顶尖的轨道交通行业学者、生产商和运营商面对面交流。我们衷心希望贵单位能够重视并珍惜这次难得的机会，共同为全球轨道交通行业的繁荣与发展贡献力量。

This will be a valuable learning opportunity for relevant enterprises and leaders in your country to have face-to-face exchanges with top scholars, producers and operators in the global rail transit industry. We sincerely hope that your organization will value and cherish this rare opportunity and jointly contribute to the prosperity and development of the global rail transit industry.

Sincerely!

陕西轨道交通集团有限公司
Shaanxi Rail Transit Group Co., Ltd.
2024年2月



西安市轨道交通集团有限公司
Xi'an Rail Transit Group Co., Ltd.
2024年2月



RT 轨道交通 Rail Transit Magazine
2024年2月



组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

附件一：RT FOURM 第八届中国智慧轨道交通大会暨 2024 “一带一路”
轨道交通融合发展高峰论坛详细内容和说明

Appendix 1: Details and descriptions of the 8th China Smart Rail Transit Conference of RT FOURM and the 2024 "Belt and Road" Rail Transit Integration Development Summit Forum

一、组织机构（更多协办、支持单位不断更新中）

**Organizational structure (more co-organizers and supporting units
are constantly being updated)**

联合主办

Co-sponsored

陕西轨道交通集团有限公司

Shaanxi Rail Transit Group Co., Ltd

西安市轨道交通集团有限公司

Xi'an Rail Transit Group Co., Ltd

RT 轨道交通杂志

RT Rail Transit Magazine

协办单位

Co-organizers

轨道交通控制与安全国家重点实验室

State Key Laboratory of Rail Transit Control and Safety

中国信息通信研究院

China Academy of Information and Communications Technology

支持单位

巴基斯坦国民银行

National Bank of Pakistan

二、大会时间和地点

Time and place

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

时间：2024年5月16-18日

Time: May 16-18, 2024

地点：西安

Location: Xi'an

三、活动规模

the scale of the activity

200人

200 people

四、会议议题方向

the direction of the topic

服务“一带一路”轨道交通建设的相关政策解读

Interpretation of relevant policies to serve the construction of "Belt and Road" rail transit

“一带一路”轨道交通事业发展现状及景气度分析

Analysis of the development status and prosperity of the "Belt and Road" rail transit industry

“一带一路”轨道交通成功案例经验（勘察设计、建设施工、培训、监理、运营运维）分享

The "Belt and Road" rail transit successful case experience (survey and design, construction, training, supervision, operation and maintenance)

Sharing

“一带一路”轨道交通事业高质量发展面临的诸多挑战及应对方案

Many challenges and solutions for the high-quality development of rail transit along the Belt and Road

新十年“一带一路”轨道交通事业的国际发展机会及潜力分析

Analysis of the international development opportunities and potential of

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

the "Belt and Road" rail transit industry in the new decade

“一带一路”沿线投资的可能风险及对策

Possible risks and countermeasures for investment along the Belt and Road

“一带一路”轨道交通建设投资的融资模式分析

Analysis of the financing model of the "Belt and Road" rail transit construction investment

五、会议内容

Content

1. 大会主题报告；

Keynote report of the conference;

2. 分会场主题演讲；

Keynote speeches at breakout sessions;

3. 产品、技术展示；

product and technology display;

4. 业主沙龙；

Owner's salon

5. 技术培训；

Technical training;

6. 媒体日；

Media Day

7. 参观 Visit

六、与会人员

Participants

1、国内外“一带一路”、轨道交通相关的政府领导、专家学者

Government leaders, experts and scholars related to the "Belt and Road"

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com

中国智慧轨道交通大会组委会

The Organizing Committee of China Smart Rail Transit Conference

and rail transit at home and abroad;

2、国内外跟一带一路相关的轨道交通公司领导及相关负责人；

Leaders and relevant persons in charge of rail transit companies related to the Belt and Road Initiative at home and abroad;

3、国内外主流设计院专业人员；

Professionals from mainstream design institutes at home and abroad;

4、国内外主流工程公司领导及相关负责人；

Leaders and relevant persons in charge of mainstream engineering companies at home and abroad;

5、国内外致力于“一带一路”轨道交通建设、运营、运维和发展的厂商代表；

Representatives of manufacturers at home and abroad who are committed to the construction, operation, operation and maintenance and development of rail transit along the "Belt and Road";

七、组委会秘书处

Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

Contact: Chao Guan

手机/微信：136 8176 0548

Mobile/WeChat: 136 8176 0548

传真：021-3325 0557

Fax: 021-3325 0557

邮箱：490193632@qq.com

E-mail: 490193632@qq.com

组委会秘书处 Secretariat of the Organizing Committee

联系人：关超

手机/微信：13681760548

邮箱：490193632@qq.com

Contact: Chao Guan

Mobile/WeChat:13681760548

E-mail: 490193632@qq.com